

# 國立清華大學分子醫學研究所

## 誠徵所長啟事

一、國立清華大學分子醫學研究所即日起公開徵求所長候選人，聘期自 106 年 8 月 1 日起，任期三年，得連任一次。歡迎學術界人士申請或推薦。

二、候選人應具備以下資格：

- (一) 分子與醫學相關領域學術專長。
- (二) 曾任大學教授、研究員或相當資格者。
- (三) 具前瞻性教育和研究理念，以及相當學術成就。

三、有意申請或推薦者，請提供：

- (一) 候選人履歷、著作目錄及治所理念。
- (二) 推薦所長候選人者，請附候選人同意函。

四、請於 106 年 3 月 9 日前（含）以電子郵件日期或郵戳為憑，將候選人資料送（寄）達「國立清華大學分子醫學研究所所長遴選委員會」收。

校址：30013 新竹市光復路二段 101 號

聯絡電話：+886-3-5742044

傳真電話：+886-3-5715934

電子信箱：mm@life.nthu.edu.tw

五、相關訊息請點選本所網址：<http://mm.life.nthu.edu.tw>

**Position Announcement**  
**Director, Institute of Molecular Medicine, NTHU**

The Institute of Molecular Medicine of National Tsing Hua University (NTHU), Hsinchu, Taiwan invites applications and nominations for the position of its Director. The expected start date for this position is August 1, 2017 for three years per term with a second term renewable.

The candidate shall possess the following qualifications:

1. Academic expertise in the field of Molecule and Medicine;
2. University professor, researcher or equivalent qualifications;
3. Forward-looking philosophy of education, considerable academic achievement.

Information for applicants and nominees

1. For applicants, please provide a curriculum vitae, publication list and administrative concept.
2. For nominees, please provide an approval note from the candidate

The deadline for nomination and application is **March 9, 2017**.

Please send materials to: Search Committee for Director, Institute of Molecular Medicine, National Tsing Hua University, No 101, Sec 2, Kuang-Fu Road, Hsinchu, Taiwan

30013, or electronically to [mm@life.nthu.edu.tw](mailto:mm@life.nthu.edu.tw)

Phone: +886-3-5742044; Fax: +886-3-5715934

Background information regarding this position can be found by visiting the web site:

<http://mm.life.nthu.edu.tw>